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Aanleiding 

Onderstaand memo beschrijft de laatste stand van zaken t.a.v. de aanpak van de bodemverontreinigingen aan de 

Acacialaan te Doorn en de Traaij Driebergen.  

De laatste informatie hebben de Statenleden op 3 augustus via de griffie ontvangen: het persbericht van de 

gemeente Utrechtse Heuvelrug, dat i.s.m. de provincie is opgesteld. Daarbij is aangekondigd dat er op 31 

augustus een toelichting zou volgen.  

Door de PVV zijn naar aanleiding van dit persbericht formele vragen gesteld over de Acacialaan te Doorn. Deze 

vragen worden in een separaat traject beantwoord. 

 

Algemene hoofdlijn 

 Er is de afgelopen maanden door alle betrokkenen bij de locatie Acacialaan in Doorn, inclusief de direct 

omwonenden en hun adviseur, hard gewerkt aan het herstel van het onderlinge vertrouwen; 

 We hebben geïnvesteerd in het verkrijgen van draagvlak voor het nieuwe saneringsplan; 

 Het nieuwe saneringsplan is in procedure. Doel is om voor 1 oktober a.s. een besluit te nemen zodat zo 

spoedig mogelijk daarna gestart kan worden met de sanering; 

 De formele inspraak rond het saneringsplan vindt gescheiden plaats van de communicatie over de uitvoering 

van de sanering. Er worden aparte avonden georganiseerd; 

 We willen de uitvoering sanering laten volgen door een “saneringsteam”. Daarin is ook plaats voor een 

deskundige die de direct omwonenden vertegenwoordigt; 

 Voor de locatie Traaij in Driebergen is eenzelfde procesaanpak in uitvoering;  

 Er is consensus over de waarheidsvinding rond de locatie Acacialaan. Dit doen we in een apart spoor. Naast 

het onderzoek van het OM (waar nog geen resultaten van bekend zijn) worden door ons bij de start van de 

sanering de feiten rond de ondergrondse infrastructuur geregistreerd. Daarnaast werken we met de 

bewoners en hun adviseurs aan een onderzoek naar de datering van de verontreiniging.  

 

Toelichting 

Update Acacialaan Doorn 

 Op 9 juni jl. is er een expertmeeting voor belanghebbenden en hun adviseurs gehouden, waarin het 

saneringsplan door Bosatex is gepresenteerd. De ontvangen input is vervolgens zoveel mogelijk opgenomen 

en verwerkt in het saneringsplan. Hiermee is geprobeerd om draagvlak te krijgen voor de saneringsaanpak, 

zodat de uitvoering niet uitgesteld hoeft te worden als gevolg van juridische procedures;  

 De nieuwe ontwerpbeschikking met instemming met het saneringsplan ligt ter inzage van 27 juli t/m 

6 september 2015. Er heeft vooruitlopend op deze ter inzagelegging opnieuw afstemmingsoverleg 

plaatsgevonden met enkele deelnemers (direct betrokken bewoners met hun adviseur BK en de ODRU), die 

naar aanleiding van de expertmeeting een schriftelijke reactie met opmerkingen over ontbrekende punten in 

het plan hebben gegeven. Er is uitgelegd waarom bepaalde keuzes zijn gemaakt en waarom bepaalde zaken 

niet in de ontwerpbeschikking zijn uitgewerkt (bv. uitvoeringsplannen, historisch onderzoek en aanpak 

pluimzone). Hiermee hopen we voldoende draagvlak te hebben gecreëerd voor de start van de sanering in 

oktober 2015;  
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 Op 24 augustus jl. was er een informatieavond over het saneringsplan en de inspraakprocedure. Het 

saneringsplan en de procedure zijn toegelicht door Bosatex (de saneerder) en de RUD Utrecht. 

Belanghebbenden hebben hier een laatste gelegenheid gekregen om zich direct richting Bosatex en RUD 

Utrecht uit te spreken over het saneringsplan. Daarnaast kunnen zij natuurlijk een zienswijze op de 

ontwerpbeschikking indienen. Tijdens de informatieavond was er bij de 18 aanwezigen een breed gedragen 

gevoel dat er snel begonnen moet worden met de sanering van de bronzone. Er waren echter wel enkele 

zorgen over de aanpak van de pluimzone. Men zou graag willen dat hierover concretere afspraken in de 

beschikking worden opgenomen. De RUD Utrecht heeft toegezegd dit in overweging te nemen. De 

beschikking met instemming met het saneringsplan zal eind september na behandeling van eventuele 

zienswijzen definitief worden vastgesteld; 

 Eind september zal er een tweede informatieavond plaatsvinden voor direct belanghebbenden over het 

uitvoeringsplan. In dit uitvoeringsplan staat uitgewerkt wat de saneringswerkzaamheden concreet zullen 

inhouden. Dit plan maakt duidelijk wanneer er bijvoorbeeld wegen worden afgesloten, wanneer welke 

machines worden gebruikt en hoe de monitoring van lucht en bodem gaat plaatsvinden. De aannemer maakt 

dit uitvoeringsplan en de RUD zal dit plan beoordelen en vervolgens na eventuele aanpassingen 

goedkeuren; 

 Tijdens de uitvoering van de sanering zal een ‘saneringsteam’ worden gevormd zodat  de uitvoering en 

monitoring van de sanering kunnen worden bijgestuurd. In het saneringsteam nemen deel: RUD Utrecht 

(handhaving), de aannemer, Bosatex, gemeente, ODRU en een partij namens de direct omwonenden; 

 Tijdens deze uitvoering zal tevens aandacht worden geschonken aan het verkrijgen van informatie die 

bijdraagt aan de waarheidsvinding over de historie van de verontreiniging; 

 Een parallel spoor hierbij is een werkgroep geohydrologie die eind augustus zal starten met de uniformering 

van het geohydrologisch model, waarbij tevens onderzoek zal worden gedaan naar de afbakening van de 

pluimzone en het effect van grondwateronttrekkingen. Naast Bosatex, RUD, ODRU zullen de bewoners zich 

door adviesbureau Aveco de Bondt laten vertegenwoordigen in deze werkgroep. 

 

 

Update Traaij Driebergen 

 Na overleg tussen Bosatex en RUD is er begin juni een aangepast saneringsplan ontvangen en beoordeeld. 

Nieuwe ontwerpbeschikking met instemming met het saneringsplan ligt ter inzage van 9 juli t/m 13 augustus 

2015; 

 De informatieavond hierover op 21 juli jl. werd niet druk bezocht (7 bewoners) en is goed verlopen. Vorige 

week zijn er namens 4 adressen aan de Traaij schriftelijke zienswijzen ingediend op het saneringsplan. Deze 

zienswijzen zal de RUD beantwoorden in de definitieve beschikking van eind augustus. De start van deze 

sanering is eveneens gepland in oktober. Bewoners staan over het algemeen achter het standpunt dat de 

sanering zo spoedig mogelijk moet worden gestart en dat de bronzone met hoge concentraties aan 

verontreiniging zo snel mogelijk wordt aangepakt. Verwachting is hierdoor dat er geen juridische stappen 

worden genomen, die zullen leiden tot een vertraging van de start van de sanering; 

 In het verlengde van de procesaanpak van de Acacialaan zal ook hier eind september een tweede 

informatieavond plaatsvinden voor direct belanghebbenden over het uitvoeringsplan van de aannemer. 

Hierbij wordt aangegeven wat de saneringswerkzaamheden concreet zullen inhouden/betekenen voor de 

omgeving. 

 


